
Gemeente 

… 

Altena 

HTO-overleg 
Oekraïne 

Datum: 

dinsdag 

15 
november, 

15.00-16.00 uur 

Deelnemers: : 

(voorzitter), 
(plv. gemeentesecretaris), 

(AOV), 
(Ondersteuning), (Nafase) 

(Omgevingszorg), (projectleider huisvesting), 

(Publieke Zorg) 

en 

(Communicatie). 

Afwezig: (beleidsteam Samenleving) 

Verslaglegging: 
(vanuit opname) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

   

  

1. 

Opening 

De 
voorzitter heet iedereen welkom en 

opent 

de 

vergadering. 

2. 

Vorig verslag 

en 

actielijst 

HTO 

verslag 

d.d. 1-11-2022 wordt zonder 

op- 

of 

aanmerkingen goedgekeurd. 

Naar 

aanleiding 

van: 

Het is 

rustig 

rondom de twee mannen die 

uitgezet 

waren en waarvan er een inmiddels is 

teruggekeerd. 

Het 

gezin 

van de andere man vertrekt naar 

Dordrecht, 
waardoor er in de 

Merwestraat 
weer een 

plaats 

beschikbaar komt. 

Actielijst: 

193: Verzoek vanuit GBT m.b.t. BHV 

training 

voor bewoners: heeft 

op 

dit moment 

geen 

prioriteit. 

221 sluit 

donderdag 

aan 

bij 

het GBT om hen te informeren over de 
(geanonimiseerd)

voortgang 

van het 

vergunningentraject Vierlinghstraat. 

230 checkt 

bij 

het belteam hoe het 

op 

dit moment 

gaat. 

238: 
We 

proberen op 

de 

dag 

van de 

Vrijwilliger (7-12) 

de bewoners iets leuks voor 

de 

(geanonimiseerd)

vrijwilligers 

van de betreffende locaties te laten doen. 

3. 

Beeldvorming 

a. Informatie m.b.t. klachten 

langdurige opvang 

Wordt ter 

kennisgeving aangenomen, 

is voor onze 

opvanglocaties 

niet van 

toepassing. 

Wij 

hebben 

goede samenwerking 

en 

afstemming 

met Monoma. zal dit zo 

terugkoppelen. 

(geanonimiseerd)

4. 
Tijdelijke opvanglocaties 

a. 

Opvanglocatie 

Merwestraat Werkendam 

Via het 
GBT 

is de 

vraag binnengekomen 

hoe 

lang 

de 

gemeente 

de 

locatie 

nodig 

denkt te hebben. We hebben een contract van 2 

jaar 

met 

optie 

tot 1 

jaar verlenging. geeft 

aan dat een deel van het 

pand nog leeg 

staat en dat 

we misschien meer ruimte kunnen 

gaan gebruiken 

voor de 

opvang 

van 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Gemeente 

vluchtelingen. 

Het is bekend dat Bazalt 

graag duidelij 

du 

nAMeNAaarop 

af te stemmen. 

Actiepunt: 

Ruimte zal binnen twee weken via HTO/GBT met een advies komen. 

Uit 

regionaal overleg blijkt 

dat onze 

opgave 

voor zowel 

vluchtelingen 

als 

statushouders 

verhoogd 

wordt en dat het daarom 

goed 

is om breed inzicht te hebben 

in beschikbare 

panden. 

Goed afstemmen wie de contacten 

gaat onderhouden, 
de 

programmamanager opvang 

en 

huisvesting 

of de nieuwe 

programmamanager 

wonen. 

en stemmen dit met elkaar af. 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Wijk 

en 

Aalburg: 

GGD heeft 

complimenten gegeven 

voor de 

ingekochte 

materialen 

en ook de brandweer heeft 

goedkeuring afgegeven. 

De instroom 

blijft 

wat achter 

op 

dit moment. 

Werkendam 

Vierlinghstraat: 

is over twee weken 

gebruiksgereed. 

Sinterklaas is al een keer 

langs geweest 

om de 

schoentjes 

te vullen en komt 26-11 

op 

bezoek in de 

opvanglocaties. 

wordt de nieuwe 

vrijwilligerscoordinator 

voor 

Rijswijk 

en 

Wijk 

en 

Aalburg. Zij gaat 

samenwerken met die de locaties in Werkendam bediend. 

wordt 

gevraagd 

om 

expliciet 

aan te 

geven 

waarom het door de advocaat 

genoemde pand geen geschikte opvanglocatie 

is. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Crisis 

noodopvang 

Blijft nog 

steeds 

rustig. 

Communicatie 

a. 

Uitnodiging inloopbijeenkomst ligt klaar, 
maar kan 

pas 

de deur uit als er meer 

bekend is over het 

vergunningentraject. vraagt 

om hierover contact 

op 

te 

nemen met 

Tot 

op 

heden 

zijn nog geen 

reacties 

ontvangen op 

de 

bezwarenbeantwoording 

en 

op 

publicatie 

van de 

ondernemingsvereniging. 
De 

bezwaarmakers 

krijgen 

ook een 

uitnodiging 

voor de 

inloopavond. 

De 

vraag 

wordt 

geopperd 

of het 

verstandig 

is om 

ook 

op 

een andere manier actief de 

dialoog 

met de ondernemers te zoeken. 

houdt 

rekening 

met een 

negatief geluidsadvies. 

Daarom 

belangrijk 

om de 

dialoog 

te 

blijven 

voeren en zaken uit te 

leggen, 

al is dit 

geen garantie 

dat er niet 

alsnog 

bezwaar wordt 

gemaakt. 

Van de 300 mensen die 

zijn aangeschreven 

hebben er 10 bezwaar 

gemaakt. 

Daarom 

goed 

om voorbereid te 

zijn op 

kritische 

geluiden tijdens 

de 

inloopavond 

maar we verwachten 

geen grote problemen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Registratie 

geeft 

aan dat het heel 

rustig is, 
er is maar een 

enkeling 

vanuit de 

crisisopvang 

overgekomen. 
merkt 

op 

dat het wel 

belangrijk 

is als er 

bij inschrijven 

iemand kan 

‘tolken’, 
zo nu en dan is de taalbarrière toch te 

groot. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Leefgeld 

en 

vergoedingen 

Er 

zijn geen signalen 

dat het niet 

goed 

zou 

lopen. 

Nafase 



Gemeente 

deelt mee dat heeft de rol van 

Altena, (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Signaal 

over het belteam heeft 

hij 

al 

afgegeven, 

dit 

pakt 

verd®P 

op. (geanonimiseerd)

10. 

Bestuurlijke afstemming 

Stand van zaken m.b.t. 

Vierlingshstraat. 

Communicatie met 

prematuur 

bezwaarmakers. 

11. 
Rondvraag 

en 

sluiting 

a. 

b. 

Gezamenlijke vergaderen 

in de 

Vierlinghstraat 

stuit 

op organisatorische problemen. 

Daarom 
kijken 

of we als 
HTO 

een keer daar kunnen 

vergaderen. 

is er een 

bovengrens 

aan het aantal 

personen 

wat 

opgevangen 

wordt 

op 

1 

locatie? 

Blijft 

het 

acceptabel 

voor de omwonenden en voor 

degenen 

die er al wonen?. 

Voorzieningen 

dienen te worden 

aangepast 

aan 

aantallen, 
maar we kunnen niet 

anders daarvoor is de 

opgave 

te 

groot 

en te 

dringend. 

Tijdens 

de 

regionale bijeenkomst 

werd vanuit GS en het ministerie een 

oproep 

gedaan 

om vooral aandacht te hebben voor het bouwen van 

Flexwoningen. 
De 

wooncomponent 

wordt steeds 

belangrijk 

naast de 

opvangcomponent. Bij problemen 

kunnen we ons tot de 

gedeputeerde 

wenden. kan dit ook doen voor een 

project 

wat 

onlangs nog 

is 

afgewezen, 

de voorwaarden 

zijn aangepast 

aan de 

huidige 

urgentie. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


